

Selina Kong:

Hi everyone, I'm Selina. A mom and entrepreneur.

大家好，我是 Selina。我是一位母親，同時是位企業家。

Being a mother of two, I was inspired to create a children's indoor playground centred around nature, using eco-friendly material.

作為兩個小朋友的母親，我很想建立一個以大自然為主題，用環保材料建成的室內遊樂場。

This became my business, the big things playground and kitchen in 2019.

因此我於 2019 年創立自己的事業 - The Big Things

Taking the first step and starting out was initially challenging.

踏出創業的第一步是很困難

I was worried about sacrificing time with my family and the financial responsibilities of running a business but I didn't stop, I persevered and I'd like to share what I've learnt along the way.

我曾擔心需要犧牲與家人相處的時間，及創業所帶來的財務負擔；但我堅持繼續實行創業的計劃，亦想在此分享我的得著。

Being an entrepreneur can be all consuming, so it's important to make time for yourself.

作為一位企業家需要花費很多精力，因此為自己預留一點時間做自己想做的事情很重要。

Having a network of people you trust and support your business vision is essential.

你需要建立自己的人際網絡，擁有信任你及支持你業務願景的人

I'm excited to be working with HSBC Jade and their campaign supporting female business owners and entrepreneurs.

我很高興能夠與滙豐尚玉合作，推動支持女性企業家的計劃